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英语辩论赛话题精选主题05：是否该选择自助游(mp3 )

Self-help tour is the best way for us to travel.

自助游是旅行的最佳选择。
Self-help tour is an advanced way to travel compared with the traditional ones, since it can provide us with more opportunities to enjoy the trip. If we travel with the guide, we have to follow their certain routines and have no rights to do any changes.

与传统出游方式相比，自助游是一种新型的旅游方式，它可以使我们在旅行过程中拥有更多的自主权从而更加享受旅途中的乐趣。如果跟团旅游，就必须遵循固定的路线，无法自主做任何改变。
In my point of view, the self-help tour is the best way for us to travel , since we can make all traveling plans by ourselves, which will strengthen our abilities in planning and solving problems.

我认为，自助游是出行旅游的最佳选择。我们可以自己做旅行计划，从而使我们在策划及解决问题等方面的能力也得到了锻炼。
We should be cautious about self-help tour.

对自助游应抱以谨慎态度。
I think self-help tour is full of uncertainty and danger. When we travel and live with strange people, we have no idea about their backgrounds. Since a self-help tour is organized by people voluntarily, it will involve many risks especially when something unpleasant happens , such as the dissension( 纠纷) in expenditure. What's more, we could encounter many difficulties during the trip, which may put our lives in danger. Therefore, we should be cautious about self-help tour.

我认为自助游具有很大的风险和不确定性。人们结伴一起旅游、生活，但相互并不清楚各向的背景。并且，自助游是由人们自发组织的，因此在途中极有可能会发生不愉快的事情，比如经费方面的纠纷。另外，自助游途中很可能会遭遇各种各样的困难，有些困难甚至会危及生命。因此，面对自助游这种旅游方式，我们应当十分谨慎。
学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net

- 1 -

